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Dagordning för Dagstorportens Ryttarförenings årsmöte den 10 mars 2025. 

 
 

1. Årsmötet öppnas. 
2. Val av ordförande att leda årsmötet. 
3. Anmälan av styrelsens val av sekreterare att föra årsmötesprotokoll. 
4. Val av två justeringspersoner och val av rösträknare. 
5. Fastställande av röstlängd. 
6. Fastställande av dagordning. 
7. Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst. 
8. Behandling av verksamhets‐ och förvaltningsberättelserna. 
9. Revisorernas berättelse. 
10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen och godkännande av revisorsberättelsen 
samt balans‐ och resultaträkningen. 
11. Fastställande av årsavgifter för nästkommande år. 
12. Övriga ärenden som enligt § 14 kan upptas till beslut på årsmöte. 
13. Beslut om antalet styrelsestyrelseledamöter inom ramen för det angivna antalet   
i § 18. 
14. Val av ordförande för föreningen om det för året är aktuellt. 
15. Val av övriga styrelseledamöter jämte suppleanter. 
16. Fastställande av sektioner och kommittéer samt val av ledamöter i dessa, förutom 
ungdomssektion (se § 24). 
17. Anmälan av ungdomsledamot jämte personlig suppleant utsedda av ungdoms-
sektionen. 
18. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter. 
19. Val av sammankallande och ledamöter i valberedningen. 
20. Val av ombud till Skånes Ridsportförbunds och SvRF:s allmänna möten och 
eventuellt andra möten där föreningen har rätt att representera med ombud. 
21. Förslag till verksamhetsplan för det kommande verksamhetsåret. 

   22. Mötet avslutas 
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➢ STYRELSEBERÄTTELSE FÖR 2024 
 

Styrelsen för Dagstorpsortens RF avger för 96:e verksamhetsåret följande berättelse: 
 

➢ Styrelsen 2024 
Ordf.  Anna Pålsson  
V. ordf.  Ida Ljungberg  
Kassör  Agneta Pålsson 
Sekreterare  Viveka Munck-Emond  
Övriga ledamöter Tina Hyllander 
  Pernilla Lindström 
  Carolin Rosenqvist 
  Anna Håkansson 
       
Suppl.  Beatrice Ivarsson 
  Serena Svensson 
 
US representant Jovana Jovanovic  
US representant suppl. Anna Pålsson 
   
        

   

Styrelsen har under året hållit 9 protokollförda sammanträden. Årsmötesförhandlingarna 
hölls den 13 mars 2024, i ridhusets cafeteria. Närvarande 25 röstberättigade medlemmar. 
Under året har även hållits föreningsmöte, den 7 oktober, för att öka förutsättningarna att 
arbeta som en förening och underlätta vårt arbete med att skapa tävlingar. 
 
 

➢ Målsättning 
 

Föreningens huvudmål är att;  

• skapa förutsättningar för ryttare och hästar att trivas, utbildas, utvecklas och tävla.  
 
Detta skall föreningen uppnå genom att;  

• medlemmarna visar respekt för varandra,  

• verka för god träningsgemenskap,  

• erbjuda träning och utbildning för kvalificerade tränare, 

• arrangera tävlingar av god kvalitet på olika nivåer inom hoppning/dressyr, fält-
tävlan och andra discipliner inom hästsporten,  

• förmedla gott ”horsemanship”,   

• vara lyhörda för medlemmarnas synpunkter,   

• underhålla, förbättra och utveckla anläggningen, 

• arbeta efter ”Ridsporten vill”. 
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➢ Aktiviteter 
 

• Aktiviteter under 2024. 
Under året har det arrangerats 5 (5) hopptävlingar för ponny, 1 (4) hopptävling för häst,  
1 (2) dressyrtävling för ponny, 3(3) dressyrtävlingar för häst samt 1 (1) tävling i fälttävlan.    
Vi har dessutom haft den stora hopptävlingen Green Field på vår gräsbana.  
 
Träningsverksamheten i hoppning har pågått under året under ledning av Lena Rosenkvist, 
Emma Gynning och Eva Sunnanväder. I oktober tillkom även Magnus Söderqvist som hopp-
tränare. I dressyr har Amanda Meijer haft återkommande träningar på anläggningen. 
 
Anläggningen har även i år skötts av John Pålsson. Terrängbanan sköts av frivilliga krafter och 
bokningar för träning på terrängbanan har skötts av Lina Svensson. Agneta Pålsson står som 
chef för cafeterian och har haft hjälp av Pernilla Lindström och Tina Hyllander.  
I anläggningen har investeringar gjorts i form av nya portar till ridhusen. Dessa portar kom-
mer monteras upp under våren.  
Under året har vi haft tre (en) fixardagar som syftar till att snygga upp på anläggningen och 
skapa ordning. Mycket gammalt skräp har kastats. 
 
Under året har Dagstorpsortens ryttarförening varit flitiga deltagare i olika lagtävlingar. 
Föreningen har varit representerad med ponnylag i Elitallsvenskan i samt i Folksam 
allsvenskan i hoppning. Vi har också haft ett Elitlag i hoppning för häst. Dagstorp presen- 
terade ett lag i dressyrens Div.1 samt ställde upp med ett lag i dressyrens Lag-SM. 
 
Under våren arrangerades under en helg en uppskattad “Minicross” i fälttävlan då man fick 
träna en dag och prova på att rida en enklare bana i terrängen nästa. Föreningen har också 
under året stått värd för Pay and jump samt Pay and ride. 
 
 

➢  Medlemmar 
Per den 12 december 2024 har föreningen 219 medlemmar fördelade enligt nedan. 
 
 0-6 år 7-12 år 13-20 år 21-40 år 41- år Summa 
Kvinna 1 10 42 73 77 203 
Man 0   2   2   3   9   16 
Summa 1 12 44 76 86 219 
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➢ Verksamhetsplan 2025 
Under året ska de nya portarna monteras upp, underlaget i stora ridhuset kommer få en 
uppfräschning samt terrängbanan ska iordningställas så att vi kan fortsätta träna terräng på 
Dagstorpsortens ryttarförenings anläggning. Det finns också långt gångna planer på att 
sanera dressyrbaneområdet från de gamla slipers som numera är murkna samt att ta bort 
gräset i mitten av den stora grusplanen. Vi vill också att den försäljning av olika 
inkomstbringande saker ska fortsätta för att kunna finansiera en del av våra planerade 
förbättringar. 
Inför 2025 måste meddelas att det blir ett år av att reparera och försöka återta en god 
ekonomi. Avgående sektioner och omständigheter på anläggningen kommer att innebära 
minskade intäkter från tävlingsverksamheten samt ökade kostnader för nödvändiga 
upprustningar av vår åldrande anläggning.  För att kunna iordningställa anläggningen för 
kommande fina tävlingsarrangemang krävs ett stort medlemsengagemang för att göra detta 
möjligt. Det är styrelsens förhoppning att detta ska bli genomförbart! 
 
 

 ➢ Vision inför framtiden  
På önskelistan står nya underlag på utebanan. Förnyade ljusinsläpp i ridhuset är vi också i 
behov av för att minska elförbrukningen. Vi vill också förbättra bevattningen i Lilla ridhuset 
samt laga sargen där det behövs. 
Avslutningsvis vill vi tacka alla våra sponsorer och alla medlemmar för det gångna årePå 
önskelistan står nya underlag på utebanan.  
 

 
Avslutningsvis vill vi tacka alla våra sponsorer och alla medlemmar för det gångna året. 
Styrelsen/ Anna Pålsson ordf. 
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➢ VERKSAMHETSBERÄTTELSER 
 

• Anläggningsgruppen 2024 
Efter några års frustration över tunga och dåliga portar till ridhusen har föreningens med-
lemmar med gemensamma krafter lyckats tjäna in tillräckligt med pengar för att kunna köpa 
in vikportar till båda ridhusen. Dessa kommer att sättas upp under våren när beläggningen i 
ridhusen avtar. 
Underlaget i stora ridhusen är väldigt slitet och har varit ett samtalsämne under året och ett 
antal punktinsatser har fått göras för att hålla underlaget i ridbart skick. En ny nätharv har 
införskaffats för ridhusen. Planen är att tillföra ny fiber i befintligt underlag och på detta sätt 
kunna hålla Under året har dressyrkommittén arrangerat 2 dressyrtävlingar. En av 
tävlingarna var både för ponny och häst medan februaritävlingen och advenstdressyren 
endast var för häst. Under våra februaritävlingar kunde man märka det sviktande 
tävlingsintresset och vi hade endast 35 starter denna februaridag. Vid augustitävlingarna var 
intresset desto större med 116 starter. Kommittén fick arbeta intensivt med att få banorna 
som, fredagen före tävling, låg under vatten. Resultatet av vårt arbete blev bra och vi kunde 
avhålla våra tävlingar utomhus med gott resultat. Vid vår adventsdressyr hade vi 62 
anmälningar vilket kan anses vara ett bra resultat. I februari arrangerade vi en ganska 
välbesökt Pay and ride som gav 10 000 kr i vinst vilken oavkortat gick till portprojektet. 
Dressyrkommittén Beatrice Ivarsson Britt-Marie Ivarssliv i det några år till.  
Inför Greefield sattes ett nytt staket upp runt gräsframhoppningen för att uppfylla kraven för 
en säker framhoppningsbana.  
Under hösten hade vi besökare med svinaktigt beteende som började böka upp gräset lite 
här och var. För att skydda gräsbanan har elstängseltråd satts upp i befintligt staket.  
 
//Anläggningsgruppen 
 

 

• Dressyrkommittén 2024 
Under året Under året har dressyrkommittén arrangerat 2 dressyrtävlingar. En av 
tävlingarna var både för ponny och häst medan februaritävlingen och advenstdressyren 
endast var för häst. Under våra februaritävlingar kunde man märka det sviktande tävlings-
intresset och vi hade endast 35 starter denna februaridag. Vid augustitävlingarna var 
intresset desto större med 116 starter. Kommittén fick arbeta intensivt med att få 
banorna som, fredagen före tävling, låg under vatten. Resultatet av vårt arbete blev bra och 
vi kunde avhålla våra tävlingar utomhus med gott resultat. Vid vår adventsdressyr hade vi 62 
anmälningar vilket kan anses vara ett bra resultat. I februari arrangerade vi en ganska 
välbesökt Pay and ride som gav 10 000 kr i vinst vilken oavkortat gick till portprojektet. 
 
Dressyrkommittén:   
Anna Pålsson   Tina Hyllander 
Britt-Marie Ivarsson  Beatrice Ivarsson 
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• Hoppkommittén 2024 
Stort tack alla fantastiska funktionärer, utan er hade vi inte kunnat ha några tävlingar. Vi anordnade 
ett antal uppskattade tävlingar. Mårtenshoppningarna var tillbaka i gammal storstilad stil med 
flertalet sponsorer, cuper och många starter.  En tävlingsgrupp anordnade Green Field som åter satte 
Dagstorp på kartan som en fantastisk grästävling. Årets mest framträdande resultat kom från Klara 
Bostam Edin som tog ett SM brons för Seniorer. Ludwig Linell och Alice Mårtensson tog varsin seger i 
Skånska Mästerskapen. Vi hade ekipage som tävlade SM för ponny och Juniorer, där representerade 
Ludwig Linell, Hedvig Petre, Wilma Linell och Alice Mårtensson Dagstorp. Vi har flertalet ekipage som 
fortsatte representera Dagstorp internationellt på utländska tävlingar.  För att inte glömma alla våra 
duktiga ekipage som varje helg representerar Dagstorp på ett utmärkt sätt från LE upp till 150. Vi fick 
två nya, väldigt uppskattade hopptränare; Katarina Strand och Magnus Söderqvist. Lena Rosenqvist 
fortsatte som alltid ha mycket uppskattade träningar.  
 
Dagstorp 20250219 

Hoppkommittén 
Lina Svensson   Lena Rosenkvist  Nina Lundberg 
Caroline Rosenqvist  Theresa Gunnersand  
 

   

• Fälttävlanskommittén 2024 
Under våren ordnades, under ledning av Ingela Persson och delar av kommittén, samt frivilliga, en 
Minicross. Ett uppskattat alternativ i väntan på vår och tävlingsstart. Under försäsongen samlades 
gänget vid ett antal tillfällen för att städa banan, röja nedfallna träd och utkämpa stickiga kamper 
med björnbärssnåren. Väl dags för vår Majtävling kallade vi in ett proffs från vår grannklubb. Thomas 
Jörgensson som fixade till en trevlig och fair, men utslagsgivande bana. För andra året i rad kom 
Ingrid Andersen till oss med sina specialklasser för äldre hästar. Ett uppskattat inslag och många fina 
välbevarade hästar. En av dessa var hemmaklubbens Olympus, som tillsammans med Lina Svensson 
knep en tredjeplats. Allra störst bland tävlingsresultaten var helt klart Henrik Adnerviks SM-GULD. 
Henrik och hans dotter Ebba har haft stora framgångar under hela säsongen, nationellt och 
internationellt Även ponnyekipagen har visat framhovarna med placeringar för bla Oliver Brandt, 
Alva Persson och Tova Gyllin.  
 
Fälttävlanskommittén /Kerstin Svensson  
 
Kerstin Svensson     Katarina Gyllin      Anna Ekström                
Patricia Zeidel  Helene Emond  Ebba Adnervik  

Lina Svensson  Magnus Gällerdal Camilla Fröberg 
 

 

• Täv lingskommittén 2024 

 

Tävlingskommittén har träffats vid några tillfällen under 2024 då vi tillsammans har gått 

igenom hur tävlingsterminen 2024 ska se ut. Samverkan med samtliga discipliner för att få 

ihop ett bra års hjul på vår anläggning och att tävlingar kan samverka om de ligger nära 

varandra i tid. Tävlingskommitténs mål är att alla de olika disciplinerna ska representeras med 

tävlingar under året och anläggningen nyttjas på bästa sätt.  

 

Tävlingskommittén 2024, vi ser framemot 2024. /Ulrika Johansson 
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Green Field 2024 hölls för tredje året i rad. Under hösten 2021 bildades en grupp som var 

intresserade att driva en nationell större hopptävling för häst under vecka 26. Vårt mål var att 

få starter till vår fina gräsbana, vi resonerade att bra prispengar och fina hederspriser skulle 8 

locka starter. Green Field 2024 fick ihop 271,000: - i premier och fina hederspriser. Det lottas 

ut en sadel till tävlingens bästa ekipage, höga premier, spaupplevelser och klippmaskiner mm 

som priser i avd B, detta var mycket uppskattat. Alla klasser hade segertäcke och rosetterna 

var lite extra fina med långa band. Tack alla som hjälpte till att fixa sponsorer stora som små. 

Rosetterna var lite extra fina med långa band. Tack alla som hjälpte till att fixa sponsorer stora 

som små, ett extra tack till Donald Pilblad som drar in mycket av våra sponsorpengar. 

Tävlingen hade klasser från 90 cm till 145 cm under 3 dagar, med nästan 600 starter, mycket 

nöjda ryttare med mix från amatörer till några av våra riktigt kända ryttarproffs. Astrid 

Antonsson byggde uppskattade banor med stor variation. Vi vill även tacka alla funktionärer 

som ställde upp med ”extra” dagar så tävlingar kunde genomföras på ett professionellt sätt. 

Stort tack till anläggningsgruppen som gjorde ett fantastiskt jobb att få gräsbanan i ett 

superbra skick, den fick toppbetyg av både ryttarproffs och ryttarprofiler, det är vi väldigt 

stolta över. Det klipptes gräs och vattnades banor, lite fix på många ställen tills vår anläggning 

var i topp. Det fanns fina blommor på anläggningen, flaggor från våra sponsorer, utställare 

som gjorde tävlingsområdet intressant för de tävlande och våra besökare, det fanns även 

loungemöblemang för samtal och gemenskap, allt gav ett trevligt inslag. Vi bjöd in till 

käpphästhoppning där det delades ut rosetter till alla deltagare, detta blev ett uppskattat 

inslag. Hinderparken höll mycket hög klass med både föreningens egna hinder, hinder från 

våra sponsorer och hinder som lånades ut av Agge och Donalds, tack. Vill tacka alla personer 

i vårt härliga Green Field för bra samarbete både innan under och efter tävlingen, trevlig 

roliga kreativa planeringsmöte med massor av god fika och många skratt.  

 

Hälsningar Green Fields glada gäng. 
 

 

• Ungdomssektionen 2024 
Vi började verksamhetsåret med en uppslutning där vi var ca 8 st som diskuterade hur 

kommande år skulle se ut. 

Intresset var till en början hög men avtog efter en kort stund. På mötet diskuterade vi vad vi 

skulle göra för pengarna vi hade 15 000 kr hade vi att anordna en aktivitet för.  

Vi provade att kontakta olika influencers som Johanna Lassnack och vi diskuterade även om 

vi skulle ha en clinic. 

Vi fick sedan en idé om att vi skulle arrangera en träningshelg med Nicole Holmén och Lina 

Jönsson tog kontakt med Nicole – men det var väldigt svårt att hitta en tid som passade 

Nicole. 

Vi var även i kontakt med Andy Svärd och fick förslag på föreläsning 18 Maj, 25 Maj eller  

1 Juni men detta var aldrig något som bokades då intresset var för lågt. 

 

Efter detta har det i stort sett stått stilla. Vi upplever tyvärr att engagemanget bland ungdomar 

i klubben är extremt svagt och vid många tillfällen blir det inte tillräckligt många anmälda för 

att kunna genomföra något. 

Den 16 April skrev vi ut i US gruppen på Facebook att vi skulle ha ett möte och att alla var 

välkomna. 

På detta möte var det Lina Jönsson, Jovana Jovanovic, Maja Pålsson, Alice Nilsson och Elin 

Dahlstam som närvarade och vi hade en Tacokväll, men eftersom vi var så få så gick kvällen 

på egen räkning. 
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Vi upplever just nu en svacka men ser ljust på framtiden och fortsätter arbetet för våra barn 

och ungdomar i föreningen med ett nytt år framför oss och ny energi är vi redo att kavla upp 

ärmarna för att fånga upp och bedriva en ungdomsverksamhet som skapar engagemang och 

gemenskap bland föra unga medlemmar i föreningen. 

 

Planer för kommande år: 

Vi hoppas kunna genomföra en familjedag kommande år där vi kan ha aktiviteter som 

ponnyridning, korvgrillning och mycket mer för familjer i kommunen. 

Vi har även ett förslag på en träningshelg med Magnus Söderquist som vi hoppas på att kunna 

genomföra. 

Jovana är inte längre aktiv i föreningen vilket gör att hon inte kommer sitta kvar som 

ordförande, Maja Pålsson tar över denna post nästkommande år. Maja är framröstad av dom 

som deltog på möte Lina Jönsson, Elin Dahlstam, Jovana Jovanovic. 

 

Ungdoms-sektionen 2024-12-31 

Jovana Jovanovic Maja Pålsson                Lina Jönsson     Elin Dahlstam 

 

 
 

• Cafeteriakommittén 2024 
Vi har under 2024 haft 11 tävlingar under 17 dagar och med ca 1300 starter i olika discipliner. 

Under 2024 var årets största tävling återigen Dagstorps Green Field – vi kämpar på för att alla 

ska förstå och uppskatta att rida även på vår fina gräsbana inte bara i Falsterbo! 

Återigen var vår DGF förlagd vecka 26 – veckan innan Falsterbo så en bra chans för många 

ekipage att öva sig på gräs. 

DGF är en 3-dagars tävling där vi hade endast unghästklasser på fredagen och klasser från 

100-145 på lördagen och 115-135 på söndagen. 

Som vanligt får vi både mycket ryttare och även publik – vi hade 412 starter under dessa 3 

dagar. 

Tyvärr fick vi ett rejält regnväder i år så startantalet blev väldigt decimerat på söndagen och 

med väderprognosen för mycket regn på söndagen flyttades vår huvudklass 145 från söndag 

till lördagen. 

 

Än en gång hade vi ”storcafeterian” igång med ett stort antal rätter som serverades och även 

goda mackor, bullar, jordgubbar med glass osv… 

 

Vi har i största möjligaste mån använt oss av ICA Maxi i Löddeköpinge som matleverantör – 

dock har vi fått kompletteringshandla lite engångsmaterial och storköp av dryck hos Axfood 

som har lite större och mer praktiska förpackningar att erbjuda. 

Varje sektion tar ett stort egenansvar såsom tidigare år och tar hand om sina "egna" tävlingar 

vilket har fungerat mycket bra. 

Vi har hjälpt till och ställt upp för varandra, inventerat och lämnat över vilket har gjort det 

möjligt för oss att genomföra fina tävlingar, med en bra cafeteria. 
 

 

Hofterup 2024-12-31 

 

Cafeteria-sektionen  

Agneta Pålsson         Pernilla Lindström         Tina Hylland 
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➢ Championaten 2024 
 
Dressyr Ponny:     
Hoppning Ponny: Hedvig Petré 
Fälttävlan Ponny:  Tova Gyllin   
 

Dressyr Häst:  Beatrice Ivarsson  
Hoppning Häst: Erik Dahnelius  
Fälttävlan Häst:  Ebba Adnervik 
 
 

➢ Sponsorer 2024 
 

Dagstorpsortens Ryttarförening tackar alla sponsorer som stöttat föreningen 
under 2024.  
 

Ica Maxi    

Skånegårdar AB 

Prima Liv 

Saxtorp Hästklinik 

Donalds bilbärgning AB 

Sydhalm 

Håkantorp  

Stockholm Elbolag 

Edins Kranar AB 

Bruno Delgrande Sadel 

Arema Heavy Rental AB 

Skånegårdar 

Bro Bärgningsbyggen AB 

Torstenson 

HNT 

MiNO Ridbanor och Stängsel 

Maglasäte Gård AB 

Robert de Rover Ridsport AB  

Bengts Hästtransport                 

Jakt & Friluftsgården i Lund 

Jacson 

Marietorp Ridsport 

Sveland Djurförsäkringar 

Gastro Gaspari 

Ljungbergs Foder och Entreprenad 

Aledal Sporthorses 

Equestrian Stockholm 

Krafft 

Tempcon 

Nordbergh 

Saxtorps Hästklinik 

Interflora Center Syd Blommor 

Familjen Swerre 

Center Syd Blommor 

Nordic Feed Horseline 

Reed pil LinPro 

Adamsbro 

Equipe

 


